
INFOBLADEN KEUZESESSIE SCHERPENZEEL
LEESWIJZER

De voorliggende infobladen zijn opgesteld 
ter voorbereiding op de keuzesessie met de 
gemeenteraad van Scherpenzeel in het kader 
van de omgevingsvisie. Het doel van deze 
sessie is om keuzes te maken en prioriteiten te 
stellen. 

Tijdens de sessie gaan we per deelgebied 
aan de slag met die keuzes in de vorm van 
stellingen. Per deelgebied geeft het infoblad 
het volgende overzicht:
• Botsingen in het gebied.
• Toelichting per botsing.
• Relevante informatie uit participatie en 

beleid 
• Ruimte voor eigen aantekeningen 

De gemeenteraad wordt gevraagd om 
een politieke positie in te nemen bij de 9 
vraagstukken en de voorgelegde keuzes te 
maken. We werken met scherpe stellingen, 
maar tijdens de discussie is er alle ruimte voor 
u om daarin de nodige nuances te brengen.

Na de sessie worden de keuzes en 
redeneerlijnen vertaald naar ambities voor de 
omgevingsvisie.

LEGENDA

Scherpenzeel noord

Woongebied

centrum

bedrijventerreinen

Scherpenzeel zuid



SCHERPENZEEL NOORD

TOELICHTING
In de toekomst willen we als gemeente op verschillende vlakken uitbreiden. Zo willen we meer ruimte voor fietsers, 
is er een woningvraag en willen agrarische bedrijven zich verder uitbreiden omdat de regio hierom vraagt. Maar we 
willen ook ons groene karakter en erfgoed behouden. De verschillende ruimtevragers die we hebben, zijn: wonen, 
recreatie, agrarische bedrijvigheid, natuur, cultuurhistorie en zorg. 

Waarom Scherpenzeel Noord? Daar zijn de meeste mogelijkheden om de bovenstaande ruimtevragers mogelijk 
te maken. In de dorpskern is geen ruimte voor grootschalige wijzigingen. Maar elke ruimtevrager die wordt 
toegevoegd, zorgt ervoor dat een andere ruimtevrager niet gerealiseerd kan worden op die plek. 

We gaan hierover in discussie aan de hand van de vraag: Waar leggen we de prioriteit in Noord? Zet de ruimtevragers 
op de juiste volgorde. (1 is hoogste prioriteit, 6 is laagste prioriteit).

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Vanuit de participatie kwam naar voren dat er bij nieuwe ontwikkelingen een juiste afweging gemaakt moet 
worden. Inwoners zijn bang dat natuur de dupe wordt van enkele ruimtevragers. Zij pleiten voor zoveel mogelijk 
behoud van natuur en cultuurhistorie, maar begrijpen ook dat er vraag is naar nieuwe (zorg)woningen en agrarische 
bedrijvigheid. Recreatie hoeft natuur en cultuurhistorie niet in de weg te zitten volgens de inwoners, het kan elkaar 
juist versterken.

Huidig beleid
Ambities voor de toekomst van Scherpenzeel Noord ziet de gemeente rondom een aantal thema’s. We gaan voor 
natuurinclusieve landbouw waarbij we de natuur niet alleen optimaal gebruiken, maar die ook sparen en verzorgen. 
We zetten in op het versterken van biodiversiteit. Daarnaast maken we in het gebied ruimte voor duurzame 
energieopwekking en waterberging. We stimuleren initiatieven voor kleinschalige functies op vrijkomende 
agrarische bedrijven zoals recreatie of wonen. We zien kansen om recreatieve (wandel- en fiets)routes in het 
buitengebied beter te verbinden met het centrum. Op de langere termijn is een toekomstige zoeklocatie voor 
wonen en werken direct boven de N224 bespreekbaar. Daarbij is nadrukkelijk het behoud van het landschappelijke 
karakter en groene longen belangrijk. We zetten echter eerst in op ontwikkeling van het gebied ten zuiden van 
onze kern.

1.

1. ER ZIJN vERSCHILLENDE RUImTEvRAGERS IN SCHERPENZEEL NOORD. WAAR LEGGEN WE DE PRIORITEIT?

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



SCHERPENZEEL NOORD

TOELICHTING
In onze gemeente zijn circa 30 agrarische bedrijven actief. Agrarische bedrijven zijn belangrijk voor de economie 
van Scherpenzeel. Als onderdeel van de Regio Foodvalley, een economische topregio op het gebied van AgriFood, 
is het bovendien een deel van het imago van Scherpenzeel. Bedrijven in de landbouw en veehouderij moeten 
groeien om succesvol te kunnen zijn. In het kader van gezondheid: de fysieke leefomgeving heeft invloed op de 
gezondheid van mensen. Gemeente Scherpenzeel heeft een groene en beweegvriendelijke leefomgeving die 
uitnodigt tot beweging en wil dit graag behouden en versterken. Om dit te versterken willen we in het buitengebied 
meer mogelijkheden om te bewegen, zoals veilige wandel- en fietspaden.

Kortom: de gemeente heeft hoge ambities voor beide thema’s. De uitbreiding van de agrarische sector zorgt ervoor 
dat er minder tot geen ruimte overblijft voor het stimuleren van gezond gedrag. Ook zorgt de uitbreiding van 
veehouderijen voor meer uitstoot van PM10, dit zorgt voor een verslechtering van de gezondheid in de omgeving.
We hanteren in Nederland landelijke normen. De World Health Organization heeft advieswaarden opgesteld, deze 
zijn strenger dan onze landelijke normen.

We gaan hierover in discussie aan de hand van de stelling: We tonen ambitie op het gebied van de gezonde 
leefomgeving en streven naar de WHO-gezondheidsnormen, de agrarische bedrijven dienen zich hieraan aan te 
passen. (eens/oneens)
 

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Vanuit de participatie kwam naar voren dat inwoners meer aandacht wensen voor gezondheid in de fysieke 
leefomgeving. Een aantal deelnemers gaf aan dat in het buitengebied niet veel mogelijkheden zijn om te wandelen, 
dit moet vaak op de weg.

Huidig beleid
In het kader van de agrarische sector heeft Scherpenzeel de ambitie om zich in de toekomst verder te ontwikkelen 
binnen de Regio Foodvalley. We zetten in op duurzame en natuurinclusieve landbouw, passend in het landschap. 
Vanuit de kracht van deze regio zetten we gericht in op het realiseren van brede welvaart. Economische ontwikkeling 
gaat hand in hand met het werken aan maatschappelijke uitdagingen. We bieden ruimte voor uitbreiding van 
bedrijven (agrarisch, maar ook andere functies) in het buitengebied maar verwachten van bedrijven ook iets terug, 
bijvoorbeeld op het gebied van dierenwelzijn, landschap of milieu. Als boeren stoppen en agrarische bedrijfslocaties 
vrijkomen, maken we het mogelijk dat hier nieuwe functies worden gerealiseerd, zoals wonen, werken, recreatie of 
zorg. Hiermee versterken we de ruimtelijke kwaliteit van het buitengebied.

Een belangrijk speerpunt voor de gemeente Scherpenzeel op het gebied van gezondheid is het stimuleren van 
gezond gedrag: sporten, bewegen en ontmoeten. Gezondheid hangt nauw samen met mobiliteit, we richten de 
omgeving zo in dat bewegen aantrekkelijk is en gebruik van fietsen en openbaar vervoer wordt gestimuleerd. 
Daarnaast willen we in het buitengebied meer mogelijkheden om te bewegen, zoals veilige wandel- en fietspaden.

2.

2. HET vERSTERKEN EN vERBETEREN vAN DE GEZONDE LEEFOmGEvING vS. RUImTE HOUDEN vOOR DE ONTWIKKELING vAN DE AGRARISCHE SECTOR. 

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN

Gezondheidsdeterminanten (2012)

Blootstelling PM10 (RIVM, 2018)

Fijnstof (2017) in relatie tot WHO 
advieswaarde en toetsnormen



SCHERPENZEEL ZUID

TOELICHTING
De komende jaren zien we nog verschillende ontwikkelingen in Scherpenzeel Zuid, zoals woningbouw en nieuwe 
bedrijvigheid. Tegelijkertijd heeft het gebied een landschappelijk en groen karakter. Nieuwe ontwikkelingen moeten 
worden ingepast in het landschap. Wat vinden we daarbij belangrijk? 

In de toekomst zal de woningvraag blijven en wellicht groter worden, maar de ruimte is schaars.
De vraag is dus of we in de toekomst willen verdichten binnen huidige (nog te realiseren) woningbouwplannen of 
uitbreiding bovenop deze locaties., zoals verdere uitbreiding naar Scherpenzeel Noord.

We gaan hierover in discussie aan de hand van de stelling: Na de realisatie van alle huidige woningbouwplannen 
gaan we alleen nog verder verdichten binnen de huidige (nog te realiseren) woningbouwplannen, zodat Noord een 
open agrarisch landschap blijft, ook als dat betekent dat er op plekken hoger mag worden gebouwd of een lagere 
parkeernorm geldt dan tot nu toe gebruikelijk. (eens/oneens)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Uit de participatie kwam naar voren dat het een lastig vraagstuk is. Er is een woningtekort maar het groen in de 
gemeent is ook erg waardevol. De meesten zijn van mening dat we zo lang mogelijk moeten uitstellen om het 
buitengebied aan te tasten, het is niet terug te draaien. Als inbreiding betekent dat er geen groene omgeving 
voor opgeofferd behoeft te worden, dan is dat een goed idee. En er zou meer gekeken moeten worden naar de 
mogelijkheden van bestaande gebouwen, zoals splitsen in appartementen.

Huidig beleid
Voor de toekomst staat verdere ontwikkeling van het gebied centraal. Daarbij is ruimte voor uibreiding (binnen 
de in de structuurvisie aangegeven zoekzones wonen en ontwikkelrichting bedrijventerrein) van zowel wonen als 
bedrijvigheid. Scherpenzeel-Zuid zal een gebied worden waar wonen, werken, groene longen en agrarisch gebruik 
bij elkaar komt.

3.

3. vERDICHTING WONINGEN IN ZUID EN WOONGEBIED vS. vERDERE UITBREIDING IN BUITENGEBIED NOORD.

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



CENTRUm

TOELICHTING
We maken het centrum steeds aantrekkelijker door meer bankjes, horeca en meer groen. Dit draagt bij aan de 
levendigheid en de uitstraling van het centrum, maar ook aan klimaatadaptatie (het aanpassen van de omgeving 
aan steeds extremer weer). Door meer groen en minder stenen in het centrum wordt het minder broeierig in de 
zomer, en kan het water beter weg bij hevige regenbuien. Om hiervoor ruimte te maken moeten we wel keuzes 
maken, zoals parkeerplaatsen weghalen op Plein 1940. Wat vinden we belangrijk?

We gaan hierover in discussie aan de hand van de stelling: We maken werk van de ambitie voor meer levendigheid 
in het centrum van Scherpenzeel door ruimte te maken voor fietsers en voetgangers (“shared space”), 
ontmoetingsplekken, groen en horeca, dit gaat ten koste van parkeerplaatsen. (eens/oneens)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Uit de participatie kwamen verschillende meningen naar voren. Enerzijds dat parkeren belangrijk is voor 
Scherpenzeel. Inwoners van Scherpenzeel zijn erg gefocust op autogebruik, voornamelijk om boodschappen te 
doen. Het is echter niet helder geworden of dat door gemak komt of door het gebrek aan andere mogelijkheden. 

Het andere geluid dat naar voren kwam is dat het gebruik van de fiets meer gestimuleerd zou moeten worden in 
het centrum. Een manier om dat te bereiken is het ontmoedigen van het gebruik van de auto door onder andere 
minder parkeerplaatsen. Hierdoor komt er meer ruimte voor groen voor een aantrekkelijker centrum. Hier wordt 
positief op gereageerd.

Huidig beleid
Bij nieuwe ontwikkelingen wordt een ruime parkeernorm gehanteerd en in het verleden is er op
locaties waar een tekort was aan parkeerruimte grond aangekocht of omgezet van groen naar verkeer ten behoeve 
van parkeerplaatsen. Uitgangspunt is dat op loopafstand voldoende parkeerruimte beschikbaar blijft om het 
centrum voor alle bezoekers aantrekkelijk te houden.

In 2019 heeft een uitgebreid parkeeronderzoek plaatsgevonden van de gehele kern Scherpenzeel. Dit onderzoek 
is vergeleken met het complete onderzoek uit 2012. Daarnaast is er in 2016 een parkeeronderzoek gehouden in 
het centrum. De bezettingsgraad is in het centrum laag, dat betekent het percentage van de parkeerplaatsen die 
bezet zijn. Zelfs op de piekmomenten is de bezettingsgraad nauwelijks boven de 85%. Daarbij is er bovendien altijd 
ruimte in de directe omgeving beschikbaar. 

In de woonwijken is de parkeerdruk tussen 2012 en 2019 gestegen. In kleine delen van woonwijken (o.a. gedeelte 
boven de Voorposten) zorgt dit op sommige plekken tijdens piekuren tot een tekort aan parkeerruimte. Op 
loopafstand is echter altijd parkeerruimte beschikbaar, ook op de piekuren. 

4.

4. BEREIKBAARHEID vAN ONDERNEmERS IN HET CENTRUm EN PARKEERPLAATSEN vS. BELEEFBAAR, GROEN EN AANTREKKELIJK CENTRUm. 

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



CENTRUm

TOELICHTING
Huize Scherpenzeel is omringd met 6 hectare park met vijvers. Het is bij uitstek een plek waar inwoners hun hond 
uitlaten en mensen trouwen. Daarnaast is het ook een recreatieve plek, echter biedt het op dit moment weinig 
mogelijkheden. Willen we dat het park meer mogelijkheden krijgt en activiteiten toestaat voor toerisme of willen 
we het behouden hoe het nu is?  

Ondanks dat Huize Scherpenzeel particulier eigendom is, kan de gemeente hier wel over in gesprek gaan met de 
eigenaar.

We gaan hierover in discussie aan de hand van de botsing: A. Het gebruik van het park blijft zoals het is vs. B. we 
laten mondjesmaat nieuwe tijdelijke of kleinschalige functie horeca toe in het park, passend bij de rustige omgeving 
zoals een koffiewagentje of theehuis. (prioriteit bij A vs B)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Uit de participatie is gekomen dat Huize Scherpenzeel meer onderdeel mag worden van het dorp. Hiermee bedoelen 
zij dat de voorzieningen meer verbonden mogen worden, zoals mogelijkheden tot horeca. Echter zijn inwoners 
ook van mening dat er geen rigoureuze aanpassingen moeten komen. Daar is volgens hen het centrum voor.

Huidig beleid
Het versterken van recreatie en toerisme in het centrum is een belangrijke ambitie voor de toekomst. Dit willen we 
bereiken door ruimte te geven aan de horeca en de verbinding met Huize(park) Scherpenzeel te versterken.

5.

5. HORECA IN HET PARK RONDOm HUIZE SCHERPENZEEL vS. RUST IN HET PARK.

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



CENTRUm

TOELICHTING
Het centrum van Scherpenzeel is een aantrekkelijk centrumgebied met een gevarieerd aanbod aan winkels, horeca 
en dienstverlening. Het centrum heeft alles wat inwoners nodig hebben. Toch is er ook nog wat te winnen: meer 
horeca voor extra reuring, Het concentreren van voorzieningen en het behouden van het centrum als levendig 
gebied. Maar hoe willen we dit bereiken? Willen we de ondernemers centrum van de gemeente Scherpenzeel in de 
toekomst meer vrijheid geven?

Het geven van meer keuzevrijheid maakt het mogelijk om meer initiatieven mogelijk te maken. Anderzijds wil je 
als gemeente verrommeling voorkomen, zoals het toestaan van onder andere reclameborden en terrassen van 
ondernemers. Het gevelbeeld in tact houden betekent echter dat de gemeente zich aan strakke regels blijft binden. 
Daarom kiezen we ervoor om de kaders verder uit te werken.

We gaan hierover in discussie aan de hand van de botsing: A. We geven ondernemers meer ruimte om met 
initiatieven te komen voor ontmoetingsplekken in het centrum, en werken hiervoor kaders uit vs. B. streng beleid 
omtrent uniformiteit en behoud van het beeldkwaliteit in het centrum. (prioriteit bij A vs B)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Bewoners geven aan vanuit de gemeente geen regels in detail te willen, maar op grote lijnen. Enige eenheid in de 
straat is namelijk wel wenselijk. Buren zouden in gesprek moeten gaan met elkaar en mee moeten denken over een 
ontwikkeling via inwonersplatforms. Gemeente en bewoners moeten in gesprek met elkaar over de kaders.
 

Huidig beleid
In de toekomst zetten we in op het behouden, versterken en stimuleren van werkgelegenheid in Scherpenzeel, 
het (verder) verbeteren van het ondernemingsklimaat en het (blijvend) onderhouden van goede relaties met 
ondernemers en het bedrijfsleven. Samen met Scherpenzeelse ondernemers en inwoners werken wij aan de 
toekomst van Scherpenzeel Centrum. Het behouden van kwalitatief goede en passende voorzieningen in het 
centrum van Scherpenzeel is daarbij het uitgangspunt. Als ook een kwaliteitsverbetering van de uitstraling van het 
centrum, waarmee het kleinschalige gezellige dorpse karakter behouden blijft. 

Het versterken van recreatie en toerisme in het centrum is ook een belangrijke ambitie voor de toekomst. Dit willen 
we bereiken door ruimte te geven aan de horeca en de verbinding met Huize(park) Scherpenzeel te versterken. Het 
centrum wordt nog levendiger door bundeling van de winkels in het kernwinkelgebied, zodat het fijner winkelen 
wordt. We maken de verblijfsruimten, zoals Plein 1940, aantrekkelijker.

6.

6. mEER GEvARIEERDE vERBLIJFSRUImTEN EN vRIJHEID vOOR ONDERNEmERS IN HET CENTRUm vS. 
mEER UNIFORmITEIT EN BEHOUD BEELDKWALITEIT IN HET CENTRUm.

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



CENTRUm

TOELICHTING
Het centrum van Scherpenzeel is op dit moment een aantrekkelijk centrumgebied met een gevarieerd aanbod aan 
winkels (Voorzieningen), bijzonder woonmilieu (Wonen) en monumenten. Het centrumgebied is een levendige 
ontmoetingsplek voor jong en oud. Deze unieke kwaliteiten van het centrum willen wij graag behouden en verder 
versterken. Dit betekent dat er ook woonruimte moet zijn voor deze doelgroepen (starters en ouderen). 
Om hieraan te kunnen voldoen is het in de toekomst belangrijk dat er gepaste woningen worden gebouwd. De 
meest gangbare woonvorm voor deze doelgroepen zijn appartementen. Willen we deze woonvorm meer realiseren 
in het centrum van de gemeente? 

Het voordeel van het bouwen van appartementen is dat we meer woningen per m2 kwijt kunnen in het 
centrum, dit noemen we ook wel inbreiding. Het nadeel van het bouwen van appartementen is dat het met zich 
meebrengt dat je hiermee de hoogte in gaat en daarmee de uitstraling van het centrum zou kunnen aantasten.  
Op dit moment is het hoogste pand in het centrum de Grote Kerk op het Kerkplein. de hoogte van dit pand is te 
vergelijken met ongeveer 6 bouwlagen. Hoe hoog willen we maximaal toestaan?

We gaan hierover in discussie aan de hand van de vragen: In Scherpenzeel is er behoefte aan appartementen voor 
starters en senioren, geven we meer ruimte aan appartementen ipv grondgebonden woningen? (ja/nee)
En: tot hoe hoog willen we deze in het centrum toestaan? ( 3 bouwlagen, 4 bouwlagen, 5 bouwlagen, 6 bouwlagen 
of meer)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Vanuit de participatie kwam naar voren dat Scherpenzelers tevreden zijn en trots op hoe Scherpenzeel ervoor staat 
op woongebied. Wonen is een belangrijk onderwerp voor de inwoners van Scherpenzeel. De groene en rustige 
omgeving, met goede voorzieningen en een sterk verenigingsleven nabij, maakt dat inwoners het een prettig dorp 
vinden om in te wonen. Dit wil niet zeggen dat er niets meer hoeft te gebeuren. Groen, woningen, bedrijfsleven en 
voorzieningen vragen allemaal ruimte. Ruimte die schaars is. Tegelijkertijd wil Scherpenzeel ervoor zorgen dat jong 
en oud – nu en in de toekomst – prettig kunnen wonen. Men is het er over eens dat er niet voldoende woningen 
zijn in Scherpenzeel, zowel voor senioren als voor starters. Op dit moment is er alleen doorstroming voor starters. 
Jongeren in Scherpenzeel moeten de kans krijgen om hier te kunnen blijven wonen.

Huidig beleid
Wij willen de woonfunctie in het centrum versterken (behalve op de begane grond in het winkelgebied).
Leeftijdsbestendig bouwen en wonen staat in het beleid centraal. Dit alles met aandacht voor het behouden van 
vitaliteit en leefbaarheid.

7.

7. GRONDGEBONDEN WONINGEN (TWEE BOUWLAGEN mET KAP IS DE HUIDIGE NORm) vS. mEER APPARTEmENTEN IN HET CENTRUm. 

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



BEDRIJvENTERREINEN

TOELICHTING
De geografische ligging van Scherpenzeel, in een economisch bloeiende regio Foodvalley en vlakbij regio Utrecht, 
biedt veel economische kansen. De werkgelegenheid in Scherpenzeel is hoog, met veel banen in verschillende 
sectoren.

In hoofdzaak biedt onze gemeente ruimte aan bedrijven in drie gebieden:
1. Bedrijven in het buitengebied.
2. Bedrijven op bedrijventerreinen.
3. Bedrijven (aan huis) in de kern.

Een landelijke ontwikkeling is dat er enige leegstand van bedrijven en bedrijfspanden ontstaat. Leegstand is 
tekenend voor deze tijd waarin door digitalisering ons dagelijks leven verandert. Dit biedt in de toekomst wellicht 
kansen voor herstructurering, herschikking of inbreiding. 
Deze trend zet in Scherpenzeel nog niet door. Zwarte Land II wordt ontwikkeld, omdat op dit moment inbreiding en 
herstructurering op bestaande terreinen onvoldoende ruimte genereert om aan de behoefte te voldoen. Inbreiding 
is dus al voor uitbreiding gegaan. Uitbreiding is om die reden al teruggeschroefd van 7,5 ha naar 5 ha.

Kortom: willen we (kosten wat het kost) een ondernemersgemeente zijn of zijn het groen, de rust en recreatie/
toerisme meer de toekomst van de gemeente?

We gaan hierover in discussie aan de hand van de stelling: Na Zwarteland II kiezen we voor A. zoeken nieuwe 
uitbreidingslocaties of B. alleen nog herstructureren en herschikken van huidige bedrijventerreinen zoeken locaties 
nieuwe uitbreidingen. (Meerkeuze A of B)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Uit de participatie kwam naar voren dat bedrijvigheid behouden moet blijven, maar dan wel op een kleine schaal. 
Natuur en groen moet zoveel mogelijk behouden blijven. De Randweg dient bijvoorbeeld open en groen te blijven. 
Belangrijk is dat men hierover in gesprek blijft met elkaar.

Huidig beleid
In de toekomst zetten we in op het behouden, versterken en stimuleren van werkgelegenheid in Scherpenzeel, 
het (verder) verbeteren van het ondernemingsklimaat en het (blijvend) onderhouden van goede relaties met 
ondernemers en het bedrijfsleven. Op korte termijn zetten we in op het ontwikkelen van een nieuw bedrijventerrein 
ten zuiden van de Stationsweg.

8.

8. UITBREIDING BEDRIJvENTERREINEN vS. HERSTRUCTURERING/HERSCHIKKING/ INBREIDING.

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN



HELE GEmEENTE

TOELICHTING
Groen draagt bij aan klimaatadaptatie. Echter is er een woningbouwopgave en kunnen we deze ook niet ontkennen. 
Hoe we hiermee omgaan in de gehele gemeente is echter de vraag.

We gaan hierover in discussie aan de hand van de stelling: In het omgevingsplan nemen we een richtlijn op voor 
een minimum m2 groen per woning in onze bestaande en nieuwe wijken. (eens/oneens)

RELEvANTE INFORmATIE
 
Participatie 
Uit de participatie kwam over dit onderwerp niet veel naar voren. Alleen de opmerking dat inbreiding niet ten koste 
mag gaan van het groen in de gemeente.

Huidig beleid
Inbreiding willen wij in het woongebied op beperkte schaal ruimte bieden. Vervanging en transformatie is wel 
mogelijk. 

In de openbare ruimte zetten we in op klimaatadaptatie (Duurzaamheid en klimaat) en stimuleren we initiatieven 
op dit gebied bij bewoners en bedrijven.

9.

9. vOLDOENDE GROEN IN HET (HELE) DORP vS. INBREIDING BIJ NIEUWE WONINGEN.

RUImTE vOOR AANTEKENINGEN


